

FOR IMMEDIATE RELEASE

## **Brandt Tractor announces the acquisition of Wallace Equipment based in Fredericton, NB.**

This acquisition marks Brandt's first presence in Atlantic Canada and establishes Brandt as a nation-wide company with 27 branches reaching from coast to coast.

Wallace Equipment Ltd. is the John Deere Construction and Forestry Dealer for Atlantic Canada, which includes New Brunswick, Nova Scotia, and Prince Edward Island. Wallace operates five branches located in Fredericton, Moncton, Bathurst, Halifax, and Sydney.

Building on Wallace's 20-year history, our plan is to invest in product support initiatives to better support customer needs. We'll do whatever it takes to help grow our customer's productivity and profitability by raising their uptime and lowering their operating costs.

This acquisition is significant to our customers for several reasons:

- **Brandt brings to Atlantic Canada its 80-years of customer service experience and its reputation for doing whatever it takes to help customers succeed.**
- **Brandt's unique understanding of customer challenges within a variety of industry categories including construction, forestry, and resource sectors enable us to offer timely, cost-effective solutions.**
- **Brandt will invest in new product support initiatives to better meet customer needs.**
- **This acquisition enables Brandt to better meet the needs of national customers who operate equipment across the country.**

Effective July 2, 2013, the Wallace Equipment Ltd. name will change to **Brandt Tractor Ltd.**

**"We're very excited about this latest addition to Brandt and all the potential it represents. We're confident our expanded team and fortified expertise will help fuel our new nation-wide commitment to delivering value to our customers, every day."** says Shaun Semple, Brandt Tractor President.

### **About Brandt Group of Companies**

*For those who may not be familiar with Brandt Tractor, we are part of the Brandt Group of Companies – based in Regina, Saskatchewan, serving customers worldwide through specialized business units for over 80 years.*

*Brandt Tractor is the world's largest privately owned John Deere Construction & Forestry dealer, and is a Platinum Member of Canada's 50 Best Managed Companies. Brandt Tractor previously operated 21 dealerships in western Canada and one in Milton Ontario. Adding the 5 Wallace branches brings the new total to 27 locations that now span the entire country from BC to Nova Scotia!*

POUR PUBLICATION IMMÉDIATE

## **Brandt Tractor annonce l'acquisition de Wallace Equipment, basé à Fredericton, au Nouveau-Brunswick.**

Cette acquisition marque l'arrivée de Brandt dans le Canada atlantique et fait de Brandt une entreprise nationale avec 27 divisions d'un océan à l'autre.

Wallace Equipment Ltd. est le détaillant John Deere en construction et foresterie du Canada atlantique, qui incluent le Nouveau-Brunswick, la Nouvelle-Écosse et l'Île-du-Prince-Édouard. Wallace exploite cinq divisions, situées à Fredericton, Moncton, Bathurst, Halifax et Sydney.

En se basant sur les 20 années d'expérience chez Wallace, notre objectif est d'investir dans les initiatives de soutien pour les produits afin de mieux répondre aux besoins des clients. Nous ferons tout ce qui est en notre pouvoir pour favoriser la productivité et la rentabilité de nos clients, ce en maximisant leur temps de fonctionnement et abaissant leurs coûts de fonctionnement.

Cette acquisition s'avère significative pour nos clients pour plusieurs raisons :

- **Brandt amène ses 80 années d'expérience dans le service à la clientèle et sa réputation de tout faire pour aider à la réussite du client dans le Canada atlantique.**
- **La compréhension unique chez Brandt, des défis auxquels les clients sont confrontés dans plusieurs domaines, comme la construction, la foresterie et les ressources naturelles, nous permet d'offrir des solutions économiques et efficaces.**
- **Brandt investira dans les initiatives de soutien pour les produits afin de mieux répondre aux besoins des clients.**
- **Cette acquisition permettra à Brandt de mieux répondre aux besoins des clients présents à l'échelle nationale qui exploitent de l'équipement dans tout le pays.**

En date du 2 juillet 2013, Wallace Equipment Ltd. deviendra **Brandt Tractor Ltd.**

« **Nous sommes vraiment enthousiasmés par ce nouvel ajout à Brandt; il a beaucoup de potentiel. Nous faisons confiance à notre équipe étendue et l'expertise éprouvée pourra alimenter notre nouvel engagement national d'offrir des services de valeur à nos clients, tous les jours** », dit Shaun Semple, le Président de Brandt Tractor.

### **Au sujet du groupe d'entreprises Brandt**

*Pour ceux qui ne sont peut-être pas familiers avec Brandt Tractor, nous faisons partie du groupe d'entreprises Brandt, basé à Regina, en Saskatchewan. Nous offrons nos services à des clients de partout à travers le monde par l'entremise d'unités commerciales spécialisées depuis plus de 80 ans.*

*Brandt Tractor est le plus important détaillant privé John Deere, construction et foresterie au monde. Il est un membre Platine des 50 sociétés les mieux gérées au Canada. Brandt Tractor exploitait auparavant 21 franchises dans l'ouest du Canada et une à Milton, en Ontario. L'ajout des 5 divisions de Wallace amène ce total à 21 emplacements, qui s'étendent dans tout le pays, de la Colombie-Britannique à la Nouvelle-Écosse!*